

Title (en)

Presentation stand for tiles.

Title (de)

Ausstellungsstand für Fliesen.

Title (fr)

Stand d'exposition pour des carreaux.

Publication

EP 0612491 A2 19940831 (DE)

Application

EP 94102196 A 19940212

Priority

DE 9302612 U 19930224

Abstract (en)

A presentation stand for tiles has a row of vertical shafts (8), from each of which project forwards and parallel a lower (9) and an upper arm, between the ends of which a panel (11) covered with tiles is rotatably held, it being possible for the pivotable units formed from the two arms (9) and the panel (11) with the said shaft (8), in the basic position of the panel (11) in alignment with the arms (9), to be turned over in the manner of a page of a book and for a panel (11) which is to be viewed to be turned in the free space between the other units which have been turned over obliquely towards the sides. On turning the panel (11) out of the basic position, the pivotable unit in question is locked (26, 27) towards the front in the middle position and on pivoting the unit towards the side, the basic position of the panel (11) is locked. For this purpose, a locking bar (27) which extends between the shaft (8) and a pivot (29) of the panel (11) and can be pushed to and fro is provided. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Ausstellungsstand für Fliesen weist eine Reihe senkrechter Achsen (8) auf, von denen jeweils ein unterer (9) und ein oberer Arm parallel nach vorne ragen, zwischen deren Enden eine mit Fliesen belegte Tafel (11) drehbar gehalten ist, wobei die aus den beiden Armen (9) und der Tafel (11) mit der genannten Achse (8) gebildeten schwenkbaren Einheiten bei Grundstellung der Tafel (11) in Flucht mit den Armen (9) buchseitenartig geschlagen werden können und eine zu betrachtende Tafel (11) im freien Platz zwischen den übrigen, schräg nach den Seiten geschlagenen Einheiten gedreht werden kann. Bei Verdrehung der Tafel (11) aus der Grundstellung ist die betreffende schwenkbare Einheit in der Mittelstellung nach vorne verriegelt (26,27) und bei Verschwenken der Einheit nach der Seite ist die Grundstellung der Tafel (11) verriegelt. Dazu ist eine zwischen der Achse (8) und einem Achszapfen (29) der Tafel (11) sich erstreckende, hin- und herschiebbare Riegelstange (27) vorgesehen. <IMAGE>

IPC 1-7

A47F 7/00

IPC 8 full level

A47F 7/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 7/0042 (2013.01)

Cited by

ES2152846A1; ES2170670A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE ES FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

DE 9302612 U1 19940630; EP 0612491 A2 19940831; EP 0612491 A3 19950726

DOCDB simple family (application)

DE 9302612 U 19930224; EP 94102196 A 19940212